

Närvarande (understruket hos vem):

Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren, Ronny Liljegren, Göran Gustafsson,  
Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg, Ylva Svangren

## § 1 Mötets öppnande

Göran var kallad till mötet och hälsades välkommen. Ordförande förmedlade deltagarnas uttalande om både 3-dagars och Jungfruloppet: bra arrangemang, bra tävlingsledare och glada funktionärer.

Även positivt att så många deltagit i klubbens sommarfest, ca 130 medlemmar!  
Därefter förklarades mötet öppnat.

## § 2 Godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

## § 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

Av samtliga beslutspunkter från föregående möte kvarstår endast att efterforska en mall för sammanställning av resekostnader.

Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.

## § 4 Inkomna och avgående skrivelser

Det har inkommit en inbjudan från Friidrottsförbundet om ett möte 6 oktober. Samtliga idrottsföreningar är välkomna att diskutera framtiden. Ronny anmäler sitt deltagande.

## § 5 Rapporter

### Ordförande

- LOK-stödet (det statliga, lokala aktivitetsstödet) har under våren 2016 inneburit en ökning på 45 % jämfört med samma tid förra året.
- Av alla föreningar på ön toppar Gotlands Bro OK antal lärgrupper. Hittills har de inbringat ca 30 000 kr men kan öka ytterligare 5 000 kr. Beloppet betalas inte ut i pengar utan ska användas till SISU-aktivitet. Med tanke på att Info-kommittén är den enda kommittén utan egen budget skulle ett användningsområde vara att betala inspirationsföreläsaren som kommer senare i höst. Det finns dock utrymme för fler förslag!
- Det ska bli någon form av fortsättning på Framtidskonferensen. Uppmaning till alla att fundera fram till nästa möte.

- Gotlands Orienteringsförbund (GOF) har tagit fram nya tröjor till 25-manna. Fyra olika varianter där en ärm genom sin färgsättning visar vilken klubb som representeras. Varje klubb bidrar med 3 000 kr för inköpet. Avsikten är att tröjorna är till låns vid de tillfällen där Gotlandsklubbarna går samman vid tävlingar.
- Vid nästa GOF-möte ska frågan om vilken kansliresurs som kan komma klubben till del diskuteras. Det vore bra om alla klubbar gemensamt sammanställer en lista på uppdrag som skulle bidra till orienteringens fromma.
- Enkäten som deltagarna på 3-dagars uppmanades att besvara har ännu inte sammanställts. När så är gjort lämnas den till Eva Kappel på GOF för vidare diskussion om en orienteringsvecka på Gotland.

### Sekreterare

Det är sekreterarens uppgift att med vissa mellanrum tömma postboxen och sedan vidarebefordra (fakturorna) till kassören. I semestertider kan det dröja lite länge mellan tömningstillfällena och därför överenskoms att Ylva, som har också har tillgång till postboxnyckel, tar över ansvaret av tömningen vid Gunlis' längre bortovaro. Gunlis informerar Ylva i förväg.

### Kassör

- Ylva, som är klubbens deklarationsombud, önskar slippa hanteringen av blanketter för att i stället sköta deklARATIONERNA till Skatteverket elektroniskt.  
**Beslut:** Styrelsen tillstyrker och skriver under den fullmakt som krävs.
- Den skrivare Ylva använder för att skriva ut bokföringsrapporter har blivit trött och upphör snart att fungera helt. En ny måste införskaffas, och med tanke på att det i princip bara görs utskrifter som är kopplade till styrelsearbetet, undrar Ylva om det kan finnas möjlighet till ett ekonomiskt bidrag för inköp av ny skrivare.  
**Beslut:** Styrelsen beviljar ett bidrag på 1 000 kr.

Vid genomgången av ekonomirapporterna rätades en del frågetecken ut. Det finns fortfarande en del intäkter att vänta från sommarens tävlingar.

Anmälan till O-ringen var bindande. Fyra klubbmedlemmar var anmälda men deltog inte. De kommer att uppmanas betala 500 kr vardera till klubben.

Klubben har mycket pengar på icke räntebärande konton så Ylva kommer att sätta över en del till Stadshypotek.

Sammanfattningsvis har klubben en god ekonomi!

### Stugkommittén

Bidragssökandet till bastubygget var nära en skjuts framåt i somras då Ekubi-kontakten kom till Gotland och erbjöd en gratis snabbkonsultation. Tyvärr inställdes resan men ny kontakt har tagits med ett erbjudande till en kostnad av 15 000 kr.

Erbjudandet har inte accepterats eftersom det är oklart vad klubben får för pengarna. Över huvud taget känns kontakten lite osäker och det uteblivna besöket i somras har också lett till att luften lite grann har gått ur projektet. Allt har gått i stå och det finns ingen kunskap om varifrån man kan söka pengar.

Resultatet från sommarens uthyrning är gott. Det blev lite bättre än budgeterat.

Bookingsystemet skulle ha fungerat men kom inte igång ordentligt.

Amadeus Hansson var anställd som sommarvaktmästare men kom av sig på grund av en uppkommen skada. Alla timmar som det budgeterats för har inte tagits ut. Som vanligt har Solbritt och Lennart Nyman tagit ett stort ansvar och skött mycket av ruljangsen vid Kinner.

Ann-Sofi Olsson har tagit över städningen av duscherna september månad ut eftersom Karin Skalberg behöver en paus från det uppdraget. På nästkommande kommittémöte är den framtida skötseln en punkt på dagordningen.

#### Tränings- och rekryteringskommittén

- Det fanns ett hopp om att fler kursdeltagare skulle ha anmält sig till 3-dagars.
- Rikslägrät för ungdomar, i samarbete med Östersund, var mycket uppskattat.
- USM fungerade bra.
- På grund av Amadeus´ skada blev det aldrig någon SOL-skola.
- Inför hösten kursverksamhet, som pågår 30 augusti-4 oktober, skapas ytterligare en grupp - för de äldre ungdomarna. Detta för att det ska bli mindre åldersspann inom grupperna. Ann-Sofi skickar information efter tillgänglig mail-lista. Kursverksamheten kommer, liksom i våras, bara bedrivas vid Kinner eftersom det fungerade så väl.
- 24-25 september anordnas ett ungdomsläger i Åhus.
- Planering pågår inför Daladubbeln.
- Det finns pengar för utbildning av nya ledare.

#### Infokommittén

Tanken med en bildbank finns kvar men inget har hänt på den fronten. Däremot finns det uppdaterade bilder både exteriört och interiört att användas för marknadsföring av stuguthyrningen. Bilderna ska publiceras på hemsidan.

Instagram är igång och övervakas innehållsmässigt av Johan Malmros. Konstaterades också att klubbens Facebook-sida är riktigt bra.

Birgitta uppmanade till bidrag till Broosket, speciellt som hon själv inte kommer hinna skriva något eftersom hon är bortrest ett tag innan sista datum som är 1 september.

## **§ 6 Uppvaktningar**

Planenliga uppvaktningar har genomförts.

### § 7 Övriga frågor

Projekt "Orienteringsleksstuga" står i startgroparna. Det ska bli en startplats, en fast orienteringsbana och ett mål med ett upplopp. Projektet finansieras genom bidrag och en slutredovisning ska finnas klar 30 november. Anders Nilsson driver och önskar nu skapa en projektgrupp. Förslag på gruppmedlemmar är Ulf Nilsson, Peter Skalberg, Leif Svangren, Göran och Ronny. Inledningsvis handlar det om att planera för hur det ska se ut och sedan ska det byggas.

Årsmötet 2017 planeras att gå av stapeln 18 februari.

Till ledarvårdsdagen 27 augusti räknar Göran med att blir 10-15 deltagare.

Under våren fick klubben 45 nya medlemmar.

### § 8 Nästa styrelsemöte

Nästa möte blir onsdag 19 oktober kl. 18.30 hemma hos Kjell.

**Beslut:** Till det mötet ska Gunlis skapa en turordningslista över hos vem de framtida styrelsemötena ska hållas.

### § 9 Mötets avslutande

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.

Protokollförare:

Justerare:

Gunlis Samuelson

Ronny Liljegren

Göran Gustafsson